

BLACK BELT



Spirit

With the same Kanjis virtues engraved on the bezel, the same colour from top to bottom and the same black belt emblem, the Spirit is incontestably related to the Black Belt Watch. Inheriting the same Samurai values, it lives up to its predecessor in all respects. But contrary to its elder brother, exclusively reserved for holders of a black belt, this watch is available to the general public. However, although it is more accessible, only 300 lucky people will be able to own one, on condition they respect the Bushido values and responsibilities: rectitude, courage, respect, honour and loyalty. Shomen ni re - a bow to the Black Belt Spirit.

Movement	Quartz
Functions	Hours, minutes, seconds, date and chronograph
Case	Black PVD-treated steel, 42 mm Rotating bezel with 12 engraved kanjis Back engraved with the main Bushido virtues Water-resistant to 100 m
Dial	Tone-on-tone black, multi-levelled, guilloché Hour counter and minute counter at 3 and 9 o'clock respectively Small seconds counter at 6 o'clock with the black belt logo Date window between 4 and 5 o'clock
Bracelet/Strap	Black, patterned, flexible silicone/rubber

BLACK BELT



Spirit

Mêmes Kanjis gravés sur la lunette, même couleur affichée de pied en cape, même emblème de la ceinture noire, la Spirit est incontestablement la petite sœur de la Black Belt Watch. Héritant de son univers, les codes du Samurai, elle n'a pourtant rien à lui envier. Contrairement à son aînée, exclusivement réservée aux ceintures noires, elle s'adresse à un public plus large. Si elle est plus accessible, ce ne sont pourtant que 300 chanceux qui pourront arborer ce modèle, à condition de s'engager à respecter le sens des valeurs et des responsabilités du Bushido : droiture, courage, respect, honneur et loyauté. Shomen ni re (salutations) à la Black Belt Spirit.

Mouvement	Quartz
Fonctions	Heure, minute, seconde, date et chronographe
Boîtier	Acier traité PVD noir, 42 mm Lunette tournante avec 12 kanjis gravés Fond gravé avec les codes essentiels du Bushido Étanche à 100 m
Cadran	Noir ton sur ton, multi niveaux, guilloché Compteurs des heures et minutes à respectivement 3h et 9h Compteur de la petite seconde à 6h avec logo de la ceinture noire Guichet du quantième entre 4h et 5h
Bracelet	Noir et quadrillé, de type silicone / caoutchouc souple